
REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL RECTOR 
 
Data: 1 de desembre del 201
Hora: 10:30 h 
Lloc: Ermita del Camí  
(Granyena de Segarra) 
 
 

  
 Es valora la proposta de cessió de la casa Sagrada 
vegada una ocupació per a la comunitat en portar l
una reunió amb les administradores de la congregació per a saber exactament els costos de la casa.
 

S’ha demanat la subvenció del
  

 
- Seguir valorant la proposta de la cessió dels espais de la Sagrad
- Visitar la casa a la tarda 
- Fer una redacció del projecte amb detall.

 
 I no havent més assumptes a trac
estenc aquesta acta. 

Miquel Torres Ramon 
Secretari Emaús Rural 
 

 

 
REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL RECTOR 

del 2019 Assisteixen: 
Conchi Plaza Presidenta
Miquel Torres Secretari 
Eduardo Ocio 
Carles d’Ahumada 
 

la proposta de cessió de la casa Sagrada Família per a poder fer un project
vegada una ocupació per a la comunitat en portar l’alberg de peregrins. La Conchi parla de que te pendent 
una reunió amb les administradores de la congregació per a saber exactament els costos de la casa.

ha demanat la subvenció del IRPF. 

 
 

ACORDS: 

Seguir valorant la proposta de la cessió dels espais de la Sagrada Família d

Fer una redacció del projecte amb detall. 

I no havent més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 13:00 h de la qual, com a secretari, 

 
Vist i plau 
Mª Concepció Plaza Rivero 
Presidenta Emaús Rural  

 

Emaús Rural 

REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL RECTOR  

Presidenta 
 

a poder fer un projecte d’acollida i a la 
La Conchi parla de que te pendent 

una reunió amb les administradores de la congregació per a saber exactament els costos de la casa. 

Família de Cervera 

h de la qual, com a secretari, 


